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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL – STYRELSEMÖTE 
 

Datum 2019-10-17 

Tid 12:10 

Plats BIIF-rummet 

Beslutande 

 
 
 

Ordf. Ebba Johnsson 

Siri Westermark 

Gustaf Zetterberg 

Karin Abrahamsson 

Hanna Sandström 

Elin Oscarsson 
 

 

 
 

§ 324 
OFMÖ                 Ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
§ 325        
Mötessekreterare  Gustaf Zetterberg väljs till att vara mötets sekreterare. 
 
§ 326 
Justeringspersoner  Beslut: Siri Westermark och Elin Oscarsson väljs till att  

  jämte ordförande justera mötets protokoll.  
§ 327 
Adjungeringar   Inga adjungeringar.  
    
§ 328 
Dagordning         Punkterna ”Sektionsbidrag och ”Motion till sektionen” slås  
  samman till en punkt under dagens möte. 

Beslut: Dagordning godkänns i föreliggande skick, med ovan 
nämnda ändring. 

 
§ 329 
Föregående mötesprotokoll  Föregående mötesprotokoll är inte helt justerat och klart. 
 
§ 330 
Beslutsuppföljning BIIF marknadsför inte företag extra inför branschdagen. 
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§ 331   
Information         Hela styrelsen 
      Hela styrelsen har haft spexmöte inför Höstfesten. 
 
      Ordförande 

  Ebba har varit på V-sektionens styrelsemöte och diskuterat 
sektionsbidrag samt utlåning av BIIF-rummet. Hon har även 
varit i kontakt med en graverare i Malmö för gravering av 
kopparbrandsprutan och riskvågen. Ebba har arbetat med 
spex. Hon har dessutom fört diskussion med Hustomteriet 
angående krocken med funktionärstacket och Innebrandyn. 
Hon har mejlat med Brandteknik angående platserna till 
Brandskydd 2019, vilka kommer att delas ut av 
programledningen. 

   
    Kassör  
    Karin har arbetat med det fortlöpande kassörsarbetet. Hon har  
  räknat på budgeten och fortsatt att undersöka periodisering. 
 
    Studierådsordförande  
    Gustaf har gått på SRX-möte med Teknologkåren. Han har  
    även arbetat med och mejlat angående internetuppkoppling till  
    skrivaren. 
 
 Sportbas 

 Hanna har fört diskussion med V-sektionen angående krocken  
 mellan Hustomteriets funktionärstack och Innebrandyn.  
 Anmälan till Innebrandyn är färdig för att skickas ut. Hanna  
 har även varit i kontakt med Drejningen och försöker få till att  
 hämta skapelserna. 

  
Arbetsmarknadskontakt  
Siri har haft en kvällspresentation. Hon har även kollat på 
budgeten inför branschdagen.  
 
Informationschef 
Elin har uppdaterat Instagram. Hon har även beställt material 
till Höstfesten. 
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§ 332 
Sektionsbidrag Ebba var på V-styrets möte och diskuterade sektionsbidrag 
 och var siffran i budgetposten “Sektionbidrag” kommer ifrån. 
 Kostnaden är av “good-will” av BIIF för att begrava 
 stridsyxan, då den största irritationen var kring ekonomisk 
 olikhet. Frågan kommer inte drivas vidare och kommer att 
 läggas på framtida styrelser att se över.                                              
 
§ 333 
Tentafirande för ettor Tentafirande för ettorna kommer inte kunna genomföras då 

för få styrelsemedlemmar kan medverka. Eventet kommer ges 
som förslag till framtida styrelser.                                       

 
§ 334 
Budget Karin berättar om hur styrelsens ekonomi ser ut i dagsläget och 

meddelar att vi ligger på plussidan. Wilma kommer därmed att 
få ett tillskott till sin budgetpost till Höstfesten.  

  
§ 335  
Tour de BIIF Ebba har en idé om vad styrelsen kan göra som kick-off. Hon 

föreslår Tour de BIIF, där budgetposten kan användas till mat 
och dekorationer.  

  
§ 336 
Storskiphte    Styrelsen ska boka en kursgård till kommande storskiphte för  

nästa styrelse. Ebba tar på sig ansvaret för att undersöka vad 
som finns tillgängligt.      

  
§ 337 
Styrelseskiphte  Styrelsen diskuterar skiphtet för den nya styrelsen, datum och  
   plats. 
 
§ 338 
Övrigt Tackfest för jobbare under Höstfesten 
 Karin tar upp planering av tackfest för jobbare under 

höstfesten. Ebba undersöker vilken nation som är tillgänglig 
under de datum som är möjliga. 

 
 Dekoration Höstfest 
 Wilma önskar hjälp med dekoration inför Höstfesten från 

styrelsemedlemmar. Siri och Gustaf hjälper till med detta. 
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§ 339 
Beslutssummering  Inga beslut togs under mötet. 
 
§ 340 
Nästa möte    Beslut: Styrelsemöte 2019-10-24 12:10 i BIIF-rummet.  
 
§ 341 
Mötets avslutande    Ordförande förklarar mötet avslutat.  
 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ebba Johnsson, ordförande  Gustaf Zetterberg, mötessekreterare 
   

Siri Westermark, justerare  Elin Oscarsson, justerare 
 


